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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:78 Bekämpning av mygg vid nedre Dalälven

Myggsituationen vid nedre Dalälven har i år försämrats jämfört med hur det 
varit på många år. Detta skapar såklart olägenhet för människor som bor i de 
drabbade områdena, och här finns behov av ytterligare åtgärder för att bekämpa 
myggen.

Visserligen kan antalet mygg påverkas av vädret och översvämning i området 
som skapar rätt förutsättningar för larver och mygg att frodas. Dock är 
problematiken ihållande år efter år, oavsett antalet.

Naturvårdsverket har nu för åren 2023–2025 beviljat tillstånd för att bekämpa 
larver från översvämningsmygg, vilket är bra. Dock högst vid fyra tillfällen per 
år och med begränsad användning av medel för bekämpning.

Ytterligare tre områden som sökts för bekämpning sedan 2016 får fortsatt 
avslag av myndigheten, dels därför att yttranden inkommit från bland annat 
Länsstyrelsen Gävleborg som pekar åt det hållet. Något som såklart skapar 
frustration hos människor i närområdet.

Jag är medveten om att statsrådet inte får ha några synpunkter på enskilda 
myndigheters beslut i dessa frågor. Dock är det viktigt att med bakgrund av 
ovanstående ställa frågan vad regeringen kan göra.

Jag vill därför fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Vad kan statsrådet och regeringen göra för att möjliggöra ytterligare (i större 
utsträckning) bekämpning av larver från översvämningsmygg vid nedre 
Dalälven och vid andra platser i Gävleborg där behovet av bekämpning är 
fortsatt stort?

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


